

Title (en)

Light advertising and information equipment.

Title (de)

Lichtreklamen- und Informations-Einrichtung.

Title (fr)

Arrangement de publicité lumineuse et d'information.

Publication

EP 0042353 A2 19811223 (DE)

Application

EP 81810221 A 19810605

Priority

CH 451680 A 19800612

Abstract (en)

This equipment has an image screen (2), the inner surface (7) of which is provided with a coating (8). The transparency of the image screen (2) is reduced by the coating (8) by 15 to 50 %. When the light source (3) is switched off, the coating (8) prevents the image on the film (4) from shining through the screen (2). By this means, the movement of the film (4) when it is changed, does not have a disturbing effect on the viewer. <IMAGE>

Abstract (de)

Diese Lichtreklamen- und Informations-Einrichtung weist eine Bildscheibe (2) auf, deren Innenfläche (7) mit einer Beschichtung (8) versehen ist. Durch die Beschichtung (8) wird die Lichtdurchlässigkeit der Bildscheibe (2) um 15 bis 50 % reduziert. Die Beschichtung (8) verhindert bei ausgeschalteter Lichtquelle (3) das Durchscheinen des Bildes auf dem Film (4) durch die Scheibe (2). Dadurch kann auch die Bewegung des Filmes (4) beim Bildwechsel keinen störenden Einfluss auf die Betrachter ausüben.

IPC 1-7

G09F 13/12

IPC 8 full level

G09F 13/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 13/10 (2013.01)

Cited by

CN105719580A; DE3725788A1; DE19616607A1; DE19902218A1; DE19902218C2; DE19808967A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0042353 A2 19811223; EP 0042353 A3 19820428; CH 647880 A5 19850215

DOCDB simple family (application)

EP 81810221 A 19810605; CH 451680 A 19800612